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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2022. szeptember 28. (kedd) 9 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Dísztermében megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Máté Péter elnök; 

Móra Viktória elnökhelyettes; 
Kővári László bizottsági tag; 
Kajos Endre Károly bizottsági tag; 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
Tamási Anna igazgatóságvezető; 
Biró Gyula aljegyző; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
Majnay Gábor osztályvezető; 

Meghívott: 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató; 
Bay Attila ügyvezető igazgató; 
Bartal Zoltán ügyvezető igazgató; 
Szabó Antal ügyvezető igazgató; 
Tóth Ferenc ügyvezető igazgató; 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató; 
Csukle Tibor ügyvezető igazgató; 

Távolmaradását jelezte: 
Tóth Róbert bizottsági tag; 

 
Az elnök megállapítja, hogy a nyilvános ülés megtartásának feltételei fennállnak, valamint 
megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen, a bizottság határozatképes. A 
nyilvános ülést 9 órakor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendet, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

NYILVÁNOS: 
 
1. napirendi pont:  
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A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(180. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
2. napirendi pont:  

A Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. és a Szekszárdi Közétkeztetési Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(172. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Bay Attila ügyvezető igazgató 
 
3. napirendi pont:  

A Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. és a Szekszárdi Közétkeztetési Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(173. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
 
4. napirendi pont:  

Az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(174. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Szabó Antal ügyvezető igazgató 
Előadó: Szabó Antal ügyvezető igazgató 
 

5. napirendi pont:  

A KT-Dinamic Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolója (Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése) 
(176. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 
Előadó: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 
 
6. napirendi pont:  

A Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(201. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
7. napirendi pont:  

A Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolója 
(Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(202. számú előterjesztés) 
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Előterjesztő: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
 
8. napirendi pont:  

 Javaslat a Modern Városok program keretében megvalósítandó Rekreációs központ és Új 
városi rendezvény- és sportcsarnok megtervezésével kapcsolatos további intézkedések 
megvalósítására (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(160. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Bíró Gyula aljegyző 
 
9. napirendi pont:  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2022. (……) önkormányzati 
rendelete az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. 
(XII. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(185. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 

10. napirendi pont:  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 
1/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(186. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
11. napirendi pont:  

Javaslat a 2023. évi folyószámlahitel szerződés megkötésére (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(181. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
12. napirendi pont:  

Beszámoló az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosításáról az iskolai 
nyári szünetben (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(167. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
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13. napirendi pont:  

Javaslat az Alisca Terra Nonprofit Kft. 2022. évi átdolgozott üzleti tervének elfogadására 
(Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(182. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Szabó Antal ügyvezető igazgató 
 
14. napirendi pont:  

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Egészségügyi Gondokságának működését érintő 
döntések meghozatalára (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(183. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
 

1. napirendi pont:  

A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(180. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Tavaly szeptemberben a Gazdasági Bizottság elfogadta a 
közüzemi díjakat. Abból az anyagból kiderül, hogy mekkora plusz terheket rónak a 
Sportközpontra ezek. Ennek megfelelően készítettük el a költségvetést. A felét tudjuk 
kigazdálkodni. 60 000 000 Ft-ról van szó. A tulajdonosi hozzájárulás 36 000 000 Ft-al volt 
kevesebb a tervünknél. Ezután igyekeztünk úgy igazítani a működést, hogy ezt újra kalkuláltuk. 
3-szor annyi lett az áramszámlánk. Ezt nem tudtuk kitermelni, ezért részletfizetést kértünk. Az 
MVM ehhez hozzájárult. Akkor úgy kalkuláltunk, hogy szeptembertől már nem lesz sátras 
uszoda és ki tudjuk egyenlíteni a számlánkat. Annyit még hozzátennék, hogy az 
élményfürdőben ellenőrzések zajlottak, ennek eredménye az lett, hogy bizonyos hibák 
kijavítására többletforrást kellett igénybe vennünk.  
 
Máté Péter elnök: Úgy érzékeltem a beszámolódból, hogy az önkormányzat ösztönzött arra, 
hogy ne legyen sátras uszoda. Tette ezt azzal, hogy nem adott rá pénzt. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Így is mondhatjuk.  
 
Máté Péter elnök: Mennyibe fog kerülni az uszodafenntartás? Tudjuk már? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Csak körülbelül tudjuk ezt most. Volt egy előzetes kalkuláció, 
de most még nem tudunk biztosat. 3 000 000 Ft- 5 000 000 Ft. Ez december végéig, aztán új 
kalkuláció kell, mert nem tudjuk, mit tud lekötni az egyetem. 
 
Máté Péter elnök: Van kifizetetlen számlád? 
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Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Van, a részletfizetés miatt. Tehát az nem kifizetetlen, de a 
tartozás fennáll. Meg hát van az áremelkedések miatti többletköltség. A kérdés, hogy van-e a 
városnak többletforrása az egyetemi uszoda üzemeltetésére. Tegnap a GVB olyan döntést 
hozott, hogy vizsgáljuk meg, honnan lehet erre forrást átcsoportosítani. Van rá esély, hogy 
állami kompenzációt kapunk. Ez esélyt jelent. Az állam célja, hogy agglomerációs 
sportközpontot hozzon létre és ez többletforrást is eredményezhet. Van egy olyan opció is, 
hogy a fel nem használt TAO támogatások felhasználását korrigálják és akkor felhasználható 
lesz a szükséges költségekre és akkor a vízilabda és az úszószakosztály is be tudna szállni a 
működésbe. Ezek most indultak el, úgyhogy konkrétumok még nincsenek. Felálltak a 
munkacsoportok és most várunk. Az uszodaüzemeltetés sarkalatos kérdés, mert annak az 
üzemeltetésével együtt már nem jövünk ki a tulajdonosi hozzájárulásból. Egyébként tegnap az 
uszodabérléssel kapcsolatban felmerült egy olyan kérdés is, hogy az én hatásköröm-e ennek 
a kezelése, mert a szerződés ellenértéke meghaladja a közbeszerzési határértéket. 
 
Máté Péter elnök: Nyilván ez levenné a felelősséget is a válladról.  
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Igen. 
 
Máté Péter elnök: Kérdés van? 
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
46/2022. (IX.28.) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolójáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi 
Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolóját a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
2. napirendi pont:  

A Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. és a Szekszárdi Közétkeztetési Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(172. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Bay Attila ügyvezető igazgató 
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Bay Attila ügyvezető igazgató: Annyit tennék hozzá, hogy a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. 
esetében pozitív az eredmény. Az értékcsökkenéssel az év végén szoktunk elszámolni és az 
még nincsen benne. Annyival könnyebb itt a helyzet, hogy piaci alapon működött és így az 
áremelkedésekre tudtunk reagálni. A Szekszárdi Közétkeztetési Kft-t már így mínuszba is vitte 
ez az eredmény. Aztán volt egy módosítás és ez elkezdte helyre rakni. A Diákétkeztetés 
szempontjából fontos még, hogy további 4 évre megnyertük az Egyetem étkeztetésnek a 
lebonyolítását, tehát ez hosszabbodik tovább. A nyersanyagárak emelkednek folyamatosan, 
de mivel évekre lekötöttük korábban az energiaszerződést, emiatt ezt megúsztuk. 
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő első határozati javaslatot, melyet 
a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
47/2022. (IX.28.) határozata 

a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolójáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi 
Diákétkeztetési Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolóját a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő második határozati javaslatot, 
melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot 
hozta: 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 

48/2022. (IX.15.) határozata 
a Szekszárdi Közétkeztetési Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolójáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi 
Közétkeztetési Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolóját a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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3. napirendi pont:  

A Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. és a Szekszárdi Ipari Park Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(173. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
 
Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Második negyedévben elég jelentős kiadást eszközöltünk. 
Lakásokat újítottunk fel, a táborokat felkészítettük a szezonra. Ezért van ez a 9 500 000 Ft 
körüli mínusz. Minden visszaállt. A parkolás is. Nem vagyunk egyébként jelenleg sem 
veszteségesek, szóval az elmúlt hónapokban ez a dolog helyreállt már. A nyár plusz 
bevételeket termelt. 
 
Máté Péter elnök: Milyen lakásfelújítások zajlottak? 

 
Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: A BM adott vissza lakásokat. 5 darab lakást újítottunk fel. 
Hozzá kell tenni, hogy ha 1 évvel ezelőttihez képest vizsgáljuk az árakat, akkor volt egy 60%-
os emelkedés ebben is. Helyi vállalkozókkal dolgoztunk. Mikrovállalkozásokról van szó. Velük 
csináltuk meg a munkákat. Nem kapcsolódik a feltétlenül a napirendhez, de össze akarok hívni 
egy olyan bizottságot, ahol bemutatjuk a parkolási koncepcióinkat. Az Ipari Park Kft. esetében 
október 1-el megindul a meglévő raktárkának a felújítása. 9 hónapig fog tartani. 24 vállalkozást 
érint ez. Mi felmondtuk a szerződéseket. Közben érkezett egy igény a vállalkozók részéről, 
hogy folytathassák a tevékenységüket a kivitelezés közben is. Úgy néz ki, hogy a kivitelező 
belement és úgy néz ki, hogy megoldódik. Erre az időszakra viszont nem jár nekünk bérleti díj, 
mert hiányzik a jogcím. Volt egy pályázati kiírás. Ezt a város megnyerte. Az szerepel abban, 
hogy ha elkészültünk, akkor a városnak az Ipari Park üzemeltetését meg kell majd pályáztatni. 
Természetesen mi is elindulunk, de mi a garancia arra, hogy mi üzemeltetjük majd. Ezután az 
ingatlanokat meg kell pályáztatnia az üzemeltetőnek. Van 3 nagy csarnok. Ezeket csak termelői 
tevékenységre lehet majd pályáztatni.  
 
Máté Péter elnök: Volt egy lehetőség, hogy a KT Dinamic pályázik. 
 
Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Igen abszolút. Nyílt a pályázat. Azt hozzátenném még, hogy 
van 2 darab több mint 1000 négyzetméteres csarnok, amit nem fog az eddigi bérlő igénybe 
venni, mert van saját telke és ott már építkezik. 
 
Máté Péter elnök: Pénzügyileg hogy áll a Kft? 
 
Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Számvitelileg 17 000 000 Ft tőketartalékunk van. Körülbelül 
40 000 000 Ft van a számlán. Ez elégséges ahhoz, hogy kielégítsük a rövidtávú kiadásainkat. A 
2022-es évben körülbelül 7 000 000 Ft mínusszal fogunk zárni. Az utolsó negyed évben 
gyakorlatilag nem lesz bérleti díj, amit beszedhetünk, de ezt az eredménytartalék miatt el 
tudjuk számolni. 2023 azon is múlik, hogy mikor tudunk újra indulni. Annyit hozzá kell tenni, 
hogy nincsenek jó állapotban a raktárak, de ha fel lesznek újítva, akkor lehet emelni ezeket az 
árakat. 
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Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő első határozati javaslatot, melyet 
a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
49/2022. (IX.28.) határozata 

a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolójáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi 
Vagyonkezelő Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolóját a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő második határozati javaslatot, 
melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot 
hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
50/2022. (IX.15.) határozata 

a Szekszárdi Ipari Park Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolójáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi 
Ipari Park Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolóját a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
4. napirendi pont:  

Az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(174. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Szabó Antal ügyvezető igazgató 
Előadó: Szabó Antal ügyvezető igazgató 
 
Szabó Antal ügyvezető igazgató: Jelenleg az áremelkedések rendkívül megterhelik a 
költségvetésünket. Vannak még tartalékjaink. Ami a munkaerőt illeti, a fluktuáció az igen csak 
jellemző ránk. Én azt gondolom, hogy a sok probléma ellenére helyt állunk. Próbálunk 
takarékoskodni több ponton is. Átalakítottuk például a fűtő és melegvízelőállító 
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rendszerünket.  Egyéb tevékenységeket is végeztünk, ami nem közszolgáltatás, itt lakossági 
szolgáltatásokról van szó, mint például a hungarocell átvétel. A MOL-al előrehaladott 
tárgyalásokat folytatunk. Ugye 30 éves koncesszióval megkapták a hulladékgazdálkodást. A 
Vertikál kifelejtett minket mindenhonnan, úgyhogy mi magunk intéztük ezt a szerződési 
lehetőséget. Én azt gondolom, hogy tervezni jelenleg összességében nem tudunk, mert 
folyamatosan változik a helyzet. Azt kell mondanom, hogy mi vagyunk az egyetlen megye, ahol 
nincs rendezve ilyen jellegű közszolgáltatás. A Vertikállal való úgynevezett együttműködés egy 
nagy hiba volt véleményem szerint. Volt most, hogy hónapokig nem fizetett minket a Vertikál, 
hogy bekényszerítsenek minket ebbe a lehetetlen helyzetbe. Ez egyébként megtörtént 
Dunaújvárosban is. Ezt a helyzetet aztán sikerült megoldani azzal, hogy nem állított ki az 
önkormányzat teljesítési igazolást, így nekik sem lett belőle pénzt. Aztán nem bírták már 
csinálni. A MOL egyébként komoly ígéretet tett. Az alapkoncepció egy körforgásos 
gazdálkodás. Lesznek újrahasznosító automaták. Ezeket fogják kihelyezni majd. A 
környezetvédelmi díj miatt áremelkedésre lehet majd számítani emiatt. A vállalkozásunk 
közszolgáltatás része egyébként összefoglalva veszteséges. Az egyéb bevételünk is 
veszteséget fog szenvedni. Nagyon bízunk benne, hogy a MOL-al egy együttműködés segítheti 
a működésünket. Mi egyébként nagyon ki vagyunk szolgáltatva az üzemanyagárváltozásnak is.  
 
Máté Péter elnök: A tervetek akkor összefoglalva, hogy a Vertikáltól függetlenedjetek és a 
MOL alá tartozzatok alvállalkozóként. 
 
Szabó Antal ügyvezető igazgató: Ezt így nem mondtam. Jövőre megszűnnek a koncessziós 
szerződések, aztán így mindenki alvállalkozó lesz. Lesz 6 kiemelt terület, mindegyiknek egy 
területi koordinátora lesz. Én úgy gondolom, hogy a Dél-Kom lehetne a legjobb választás 
nekünk. Szerintem szakmailag ez lenne a legjobb választás, de ez pályáztatás útján fog majd 
eldőlni.  
 
Máté Péter elnök: Akkor a Vertikál eddigi részét ez a területi koordinátor fogja leszedni? 
 
Szabó Antal ügyvezető igazgató: Hát igen. Sarkalatos kérdés még egyébként a Cikón található 
hulladéklerakó kezelésének kérdése. Ezt a Vertikál üzemelteti jelenleg havi 1 000 000 Ft-ért. 
Ehhez azért hozzá tartozik, hogy a Siófoki Hulladékgazdálkodás a somi lerakóért 240 000 000 
ft-ot fizetett tavaly.  
 

Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
51/2022. (IX.28.) határozata 

az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolójáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága az Alisca 
Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolóját a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

5. napirendi pont:  

A KT-Dinamic Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolója (Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése) 
(176. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 
Előadó: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 
 
Tóth Ferenc ügyvezető igazgató: Tisztelt Bizottság, azt kell mondjam, hogy jól teljesítettünk. 
Jelen állás szerint nincs gond a cégnél. Pozitív szaldóval zártunk. Egy kicsit azért félek, hogy 
mekkora lesz az energiaár növekmény. Az ingatlanunk azért elavult. Ebből kifolyólag nem 
kifejezetten energiatakarékos. Valószínűleg emiatt az a kis plusz, amit szoktunk csinálni, az 
odalesz. 
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
52/2022. (IX.28.) határozata 

a KT-Dinamic Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolójáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a KT-
Dinamic Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolóját a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
6. napirendi pont:  

A Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(201. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
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Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Látható az általunk beküldött adatokból, hogy negatív év 
részt zártunk. Az egyik rendezvényünk körülbelül – 30 000 000 Ft-al zárult. Ez a Pünkösdi Vad 
és Halünnep volt. Megbomlott az a rendszer, hogy az agórák kapnak egy 20 000 000- 
25 000 000 Ft-os támogatást az államtól. A szüreti napokon hallottuk, hogy ezt végül 
megkapjuk. A támogatóknál bejött a gazdasági nehézség, illetve az, hogy a szüreti napokat 
nagyon szeretik, ahhoz kötődnek, de máshoz már kevésbé. Van a rendszer okozta, olyan 
probléma, hogy az önkormányzat támogatásához képest óriásit emelkedtek az árak. A 
takarítás elvileg nemsokára visszakerül hozzánk. Azzal tudunk majd spórolni havi 1 000 000-t 
körülbelül, illetve a napelemek kiépítése is folyamatban van. Ami komolyan fog érinteni 
minket, az az energiaárakkal kapcsolatos. Rendkívül kiszámíthatatlan a helyzet. Nagyon 
sarkalatos pont egyébként a feladatellátási szerződésünkben. Van csomó civil szervezet, ami 
a Kulturális Központban működik gyakorlatilag. Felülvizsgálandó véleményem szerint ennek a 
finanszírozása.  
 
Kajos Endre Károly, tag: Van ez a napelempályázatotok. Ezzel mi van? Hogy tud majd 
megvalósulni? 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: 2023 őszi megvalósulásról van szó. 
 
Máté Péter elnök: Léteznek olyanok, hogy banki finanszírozással kiépítik és a spórolt 
összegből pedig kifizetik a banki hitelt. Piaci alapon működik. 
 
Csukle Tibor Szekszárdi Távhőszolgáltató Nkft. ügyvezető igazgató: Létezik olyan is, hogy 
központi helyen kiépítik a telepet és aztán rákötik a felhasználókat. Nem biztos, hogy ezt 
minden felhasználónál közvetlenül ki kell építeni, de ehhez külső finanszírozó kell. 
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
53/2022. (IX.28.) határozata 

a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolójáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi 
Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolóját a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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7. napirendi pont:  

A Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolója 
(Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(202. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
 
Csukle Tibor ügyvezető igazgató: Négy nap múlva kellett volna tárgyalni ezt a napirendi 
pontot, mert október 1-től van új gáz ár, akkor már többet fogunk tudni. Ha kapunk 
támogatást, akkor minden rendben lesz. Elvileg az állam a különbözeteket megfinanszírozza. 
Nyilván, hogy ez attól függ, hogy mennyi forrás áll a rendelkezésére. Csak annyit mondok, hogy 
az összes gázköltségünk 800 000 000 Ft októberig. Tehát ez országos szinten egy hatalmas 
összeg. Igazából kiszámíthatatlan a helyzet. Ha megkapjuk támogatásként a különbözetet, 
akkor rendben leszünk, egyébként nem. Az áremelkedés egyébként olyan szintű, hogy 10-
szeres áremelést kéne eszközölni. Ezt nem fogják finanszírozni a fogyasztók és kilépnek. A 
lakossági fogyasztói ár nem változik. Az állami, önkormányzati szektor árait nem tudjuk, hogy 
lesz kezelve.  
 
Máté Péter elnök: Azt akarom kérdezni, hogy a hőmennyiséget mennyire lehet csökkenteni. 

 
Csukle Tibor ügyvezető igazgató: Mi végzünk egy erőszabályzást. Ennek műszaki okai vannak, 
de egyébként a lakások 99%-ban maguk állítják a hőmérsékletet. A túlfűtés nagyon minimális. 
Annyit tudnánk csinálni, hogy szoftvereket építünk be a rendszerbe, de egyébként sok 
mindent nem tudunk ezzel tenni. Abban, hogy esetleg ne legyen túlfűtés azon a lakosság 
közreműködésével tudunk csak segíteni. Nem győzöm hangsúlyozni, hogy ez egy 
közszolgáltatás. 
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
54/2022. (IX.28.) határozata 

a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolójáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi 
Távhőszolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi beszámolóját a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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8. napirendi pont:  

 Javaslat a Modern Városok program keretében megvalósítandó Rekreációs központ és Új 
városi rendezvény- és sportcsarnok megtervezésével kapcsolatos további intézkedések 
megvalósítására (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(160. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
dr. Biró Gyula aljegyző: A modern város program fejlesztési csomagban az uszoda a rekreációs 
központ és a sportcsarnok van benne. Az uszoda átkerült állami kivitelezésbe. Úgy látjuk, hogy 
az önkormányzatnak nincs saját forrása és a válság közeledtével a kormány elvonja a 
forrásokat és így ez nála lesz. Már korábban a Közgyűlés előtt volt az ügy, de el lett napolva, 
hogy ezek egy csomagban mozogjanak. Lényegében erről szól ez az előterjesztés. Igazából volt 
egy felfüggesztés korábban a tervezésben. A tervezők az idő lejárta után keresték az 
önkormányzatot, de nem kaptak egyébként választ.  
 
Máté Péter elnök: Van akkor kivitelezési terv? 
 
dr. Biró Gyula aljegyző: Nem, ezek itt engedélyezési tervek, de engedély még egyelőre nincs. 
 
Máté Péter elnök: De egyébként a tervezési költség már finanszírozva van. Akkor miről szól a 
szerződés? 
 
dr. Biró Gyula aljegyző: Visszavonja a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 680/2021.(IX.30.) határozatát. A második pont felhatalmazza a Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságot a Rekreációs központ kiviteli munkái tárgyban megkötött tervezési 
szerződés lezárásával kapcsolatos döntések, intézkedések meghozatalára. Aztán 
felhatalmazza Szekszárd Megyei Jogú Város polgármesterét a megszüntető szerződés 
aláírására. Tudomásul veszi a sportfejlesztési projektelemek funkcionális egységét, célszerű és 
gazdaságilag is indokolt komplexen kezelni a sportfejlesztéshez kapcsolódó projekteket,  
melyre tekintettel dönt első ütemben az uszoda, második ütemben a rekreációs központ és a 
városi rendezvény és sportcsarnok állami beruházásba adásáról. Felhatalmazza Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata polgármesterét, hogy kezdeményezzen egyeztetést a 
Támogatóval, a Kormány képviselőivel a rekreációs központ és a rendezvény- és sportcsarnok 
beruházás állami beruházásba történő átvétele érdekében, tekintettel arra, hogy a 
sportfejlesztéseket célszerű egyben kezelni. Felkéri a polgármestert, az egyeztetésének 
eredményéről tájékoztassa Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlését. Tegnap 
egyébként a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság ezt így egy az egyben elfogadta. A kiviteli 
tervek az előterjesztés tartalma szerint nincsenek megrendelve. Amikor én idejöttem, akkor 
kértük a tervezőt, hogy folytassa a munkát. Ő viszont ekkor azt válaszolta, hogy rendben, de 
kért plusz 75 000 000 Ft plusz áfát. A BMSK-t ekkor tájékoztattuk, kértünk plusz forrást, de 
ekkor már nem válaszoltak. Ugye 2020 májusától fel volt függesztve a kérésünkre a tervezés. 
 
Máté Péter elnök: Rendben, akkor nekem az a javaslatom, hogy az 5 és a következő pontot 
nem szavaznám meg. Szerintem azokat döntse el a Közgyűlés. Tárgyalásra javasoljuk. 



 

   

 

14 

 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
55/2022. (IX.28.) határozata 

a Modern Városok program keretében megvalósítandó Rekreációs központ és Új városi 
rendezvény- és sportcsarnok megtervezésével kapcsolatos további intézkedések 

megvalósításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat 
a Modern Városok program keretében megvalósítandó Rekreációs központ és Új városi 
rendezvény- és sportcsarnok megtervezésével kapcsolatos további intézkedések 
megvalósítására” tárgyú előterjesztés határozati javaslatának első négy pontját elfogadásra, 
az utolsó két pontját tárgyalásra javasolja a Közgyűlésnek.  
 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
9. napirendi pont:  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2022. (……) önkormányzati 
rendelete az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. 
(XII. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(185. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
dr. Varga András osztályvezető: Kiegészíteni nem kívánom. Gyakorlatilag egy technikai jellegű 
módosításról van szó. A korábbi bizottsági döntések átvezetése töreténik most.  
 

Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
56/2022. (IX.28.) határozata 

az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. (XII. 1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága az 
önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. (XII. 1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

10. napirendi pont:  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 
1/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(186. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Én sem kívánom kiegészíteni az előterjesztést. A szerkezete 
hasonló a korábbiakhoz. Jogszabályi döntések átvezetése történt. A kormányzati módosítások 
közül a kompenzáció a legfontosabb. A várt összeget messze alul múlta és nem pótolhatta a 
kimaradt adókat. A nyári Közgyűlésen már szóba kerültek a város cégeinek szállítói tartozási 
problémája. Mi jelenleg fizetjük. Az év végéig még működni tudunk. Meg kell jegyezni, hogy a 
Patak utcai beruházásból nem tudjuk még mi lesz, és ott van a Volán tartozás is. A tárgyalások 
még folynak. A Volán tartozásra kidolgoztunk egy 2 éves tervet a kifizetésre. Ott az 
egyeztetések most arról folynak, hogy ne kelljen 200 000 000 Ft-os kamatot fizetnünk. 
 
Máté Péter elnök: Még pontos elszámolás sincs. A menetrendek szerint sok kilométert futnak 
a buszok. Mi fizetünk. Nekik ez jó. Hát persze, hogy jó. 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Én mondtam, hogy ez a város évente ennyit nem tud 
tömegközlekedésre kifizetni. Akkor úgy kell kalkulálni a menetrendnél is. Nyilván ez egy 
kellemetlen politikai döntés. Ha ezen nem változtatunk, akkor folyamatosan termeljük a 
mínuszt.  
 
Máté Péter elnök: A javaslatom, hogy tárgyalásra javasoljuk ezt. 
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
57/2022. (IX.28.) határozata 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 
1/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 25.) 
önkormányzati rendeletének módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek 
tárgyalásra javasolja. 
 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
11. napirendi pont:  

Javaslat a 2023. évi folyószámlahitel szerződés megkötésére (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(181. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Én azt javasoltam, hogy 1 000 000 000 Ft-ra emeljük a 
keretet. Az érdekünk ez, mert bármikor kellhet, mondjuk egy indikatív ajánlat esetén. 
Egyébként sajnos a januári béreket már pár éve ebből fizetjük.  
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
58/2022. (IX.28.) határozata 

a 2023. évi folyószámlahitel szerződés megkötéséről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat 
a 2023. évi folyószámlahitel szerződés megkötésére” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát 
a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
12. napirendi pont:  

Beszámoló az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosításáról az iskolai 
nyári szünetben (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(167. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nem szeretném különösebben kiegészíteni. Nyáron amikor 
tárgyalta ezt a Közgyűlés, akkor még nem tudtuk, hogy pályázatot nyerünk. Óriási sikere volt 
egyébként a nyári napközinek. A szülőknek az étkezést nem kellett fizetni. Ez óriási segítség 
volt. Egyébként a költségvetésben benne van. 
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
59/2022. (IX.28.) határozata 

az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosításáról az iskolai nyári 
szünetben 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a 
„Beszámoló az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosításáról az iskolai 
nyári szünetben” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja.  

 
Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Máté Péter elnök 

 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 10 óra 45 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f. 
  

 
Móra Viktória 

                            jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

   dr. Ambrus Gábor 
                            jegyzőkönyvvezető 
  

 

 

              Máté Péter 
            elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

          jegyző 


